
Referat FAU-møte 28.oktober 2019 
 
 

Navn Klasse Verv I FAU for 
antall år 

Tilstede 

Birgitte Landsnes 
Ellingsæther 

1 Kasserer 2 X 

Rolf Bolstad 2 Leder/SU/KFU 1 X 

Karoline Kallestein 3 17.mai -komiteen 2 X 

Hildegunn Tessmann 4  1 X 

Ben Rosland 5 Nestleder/SU/KFU 1 X 

Elise Lunde 6 Sekretær 1 X 

Therese Vareberg 
Jørgensen 

7  1 X 

Arve Sæther Rektor   X 
 
 

1 Info fra Rektor 
- Rådmannen kommer med forslag til økonomiplan for 

2020-2023, 31.10.  
- Trivselsundersøkelsen Spekter: Denne er stoppet av 

datatilsynet og vi har derfor ikke fått tatt denne enda. 
- Skolen skal i løpet av november gjennomføre den 

nasjonale elevundersøkelsen på 5.-7. trinn og 
foreldreundersøkelsen 1.-7. trinn. Begge 
undersøkelsene er i regi av Udir.  

- Foreldreundersøkelse: Her vil vi ha en større 
svarprosent enn det vi har hatt tidligere.  

- Jul: I år er vi invitert av kirka og Betel til en 
juleforestilling på Betel, torsdag 18.des. Det blir et 
alternativt opplegg på skolen. 

- Neste år: Vi er allerede i gang med planlegging av 
1.trinn i Hommersåk til neste år.   

Arve 

2 Headset på skolen 
Det skal være headset til låns i hver klasse. Skolen setter 
pris på at elever har med egne.  

 



3 Uteskole 
Den nye læreplanen legger opp til mer aktivitet i nærmiljøet. 
Det har vært mer turer og aktivitet i år enn tidligere. Beat the 
street har noe av æren for dette. FAU oppfordrer skolen til å 
jobbe videre med å “ta fagene ut”.  

 
 
 

4 Kunst og håndverk 
FAU samtalte om viktigheten av de praktiske fagene som 
kunst og håndverk og musikk.  

 

5 Evaluering av trafikkaksjonen 
Det var en veldig bra og vellykket aksjon! Tydelig for 
bilistene. Kjekt for elevene å få vester og bånd.  
 
FAU må samle inn refleksvester/reflekser tidligere på året 
for å få inn nok vester til neste år. Nå har vi ikke flere på 
lager.  
 
Politiet kunne ikke stille i år. Til neste år kan vi gi politiet flere 
alternativer for at de skal ha sjansen til å stille.  
 
Skolen sendte ut melding angående parkering og kjøring til 
skolen. Trafikksituasjonen har blitt mye bedre etter dette. 

 

6 Vinterfest 
Dato: 20.februar.2020 
Det undersøkes om 7.klasse skal ha en egen vinterfest med 
de andre 7.klassene i bygda.  

 
 
Rolf 

7 Neste FAU-møte 
Mandag 13.jan 

 

 


